
Br.0012.1.10.2021 
 

Protokół Nr 33/21  
z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta  

Rady Miasta Bielsk Podlaski  
w dniu 23 listopada 2021 r.  

 
Posiedzenie Komisji Finansów i Budżetu Miasta odbyło się w budynku przy ul. M. Kopernika 3 (sala -II 
piętro) w godzinach 14.00-14.40. Obecni byli: Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko, 
Wiceprzewodniczący Komisji Mikołaj Osipiuk, Członek Komisji Piotr Wawulski oraz Członek Komisji 
Tomasz Sulima (lista obecności radnych na posiedzeniu komisji stanowi załącznik nr 1 do papierowej 
wersji protokołu).  
W posiedzeniu uczestniczył (on-line) Burmistrz Miasta Jarosław Borowski, Zastępca Burmistrza 
Miasta Bożena Teresa Zwolińska, Sekretarz Miasta Tamara Korycka oraz Skarbnik Miasta Anna 
Szkoda.  
 
Dotyczy punktu nr 1  
 
Na wstępie Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył posiedzenie Komisji i powitał 
wszystkich zebranych.  
 
Dotyczy punktu nr 2  
 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poinformował, że obecny punkt dotyczy ustalenia 
porządku obrad. Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia podany w zawiadomieniu.  
 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
3. Przyjęcie Protokołu Nr 32/21 z posiedzenia Komisji w dniu 19 października 2021 r.  
4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski.  
5. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu w tym punkcie obrad Przewodniczący Komisji poprosił 
radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku Kworum. Stwierdził, że na 4 członków 
Komisji, 4 jest obecnych. Następie poddał pod głosowanie zaproponowany porządek obrad. 
 
Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Dotyczy punktu nr 3 
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Przyjęcie Protokołu Nr 32/21 z posiedzenia Komisji w dniu 19 października 2021 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 32/21 z posiedzenia Komisji w dniu 19 października 2021 r..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Dotyczy punktu nr 4 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Miasta Bielsk Podlaski z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Miasta Bielsk Podlaski z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
PRZECIW (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2021 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2021 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2021-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2021-2034. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2021-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2021-2034.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad i wysokości wypłacania diet 
radnym oraz zwrotów kosztów związanych z podróżą służbową. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Członek Komisji Tomasz Sulima powiedział, że podjęcie uchwały w sprawie diet wydaje się zasadne 
w kontekście inflacji, ale też z różnych innych powodów i tu jest kwestia wyboru, ustalenia radnych 
jaka wielokrotność tej stawki bazowej ma mieć miejsce i od kiedy ma obowiązywać ta nowelizacja. 
Rozumie za ustawodawcą, że może obowiązywać od sierpnia tego roku, a mogłaby obowiązywać od 
stycznia. Powiedział, że w tym momencie mowa jest o pieniądzach publicznych, o pieniądzach 
naszych mieszkańców i od tego ile miesięcy będzie w to włączone, to taka kwota będzie musiała być 
znaleziona w budżecie naszego miasta. Powiedział, że jest za tym, aby to była podwyżka, która 
miałaby miejsce od stycznia przyszłego roku i celuje w środek, pomiędzy 1,5, a 2,4 krotności i uważa, 
że powinna być 2, lub 1,9 krotność. Powiedział, że pewnie na sesji będzie dyskusja, więc nie wie, czy 
teraz jest zasadne, aby podejmować jakaś decyzję. Zaznaczał, że jako rani należy się zastanowić, w 
jaki sposób chcemy obciążyć budżet miasta 2022 r. Wydaje mu się, że nie powinno się tego robić w 
stawce maksymalnej, chociaż taki wniosek padł na poprzedniej komisji od grupy radnych. Powiedział, 
że chciałby podejść do tego racjonalnie z uwagi na to, że to są środki publiczne.  
 
Sekretarz Miasta Tamara Korycka powiedziała, że w przedostatnim akapicie wniosku jest takie 
zdanie „wnoszę, aby każda komisja przeanalizowała przedmiotową sprawę i podjęła stanowisko w 
wyniku głosowania, które w dalszej kolejności będzie przedmiotem obrad sesji rady miasta”. 
Zaznaczyła, że jak najbardziej jest wskazane, aby komisja przyjęła konkretną podpozycję i w wyniku 
głosowania przedstawiła swoje stanowisko, które byłoby przedmiotem dalszej kolejności obrad rady.  
 
Przewodniczący Komisji Ogłosił 5 minut przerwy w celu przygotowania wniosku przez radnego 
Tomasz Sulimę.  
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Po przerwie Członek Komisji Tomasz Sulima zgłosił wniosek aby § 1 ust. 2 otrzymał brzmienie: 
„Przyjmuje się jako podstawę do naliczania diety 1,9 krotność kwoty bazowej określonej w ustawie 
budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe na podstawie przepisów 
ustawy z dnia 23 grudnia 1999 r. o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze budżetowej oraz 
o zmianie niektórych ustaw (Dz. U. z 2020 r. poz. 1658) zwanej dalej kwotą maksymalną.”. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek.  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
nadania brzmienia w paragrafie 1. punkt 2. "przyjmuje sie jako podstawę do naliczania diety 1,9 
krotność kwoty bazowej określonej w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze 
stanowiska państwowe na podstawie przepisów ustawy z dnia 23 grudnia 1999 r. o kształtowaniu 
wynagrodzeń państwowej sfery budżetowej oraz o zmianie niektórych ustaw (Dziennik Ustaw z 2020 
r., pozycja 1658) zwanej dalej kwotą maksymalną.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Wawulski 
 
Sekretarz Miasta Tamara Korycka poinformowała, że jest propozycja/wniosek i teraz trzeba 
przegłosować projekt uchwały z tą stawka, która wynika z wniosku.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad i wysokości wypłacania diet 
radnym oraz zwrotów kosztów związanych z podróżą służbową z uwzględnieniem przyjętego 
wniosku.   
 
Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miasta Bielsk Podlaski. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miasta Bielsk Podlaski..  
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Wyniki głosowania: 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Mikołaj Osipiuk, Piotr Wawulski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Aleksander Bożko, Tomasz Sulima 
 
Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miasta Bielsk Podlaski. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Członek Komisji Piotr Wawulski powiedział, że jest tu zła kolejność, najpierw odwołuje się 
przewodniczącego, a później członka komisji, także teraz głosowanie nad kimś, kogo nie ma nijak ma 
się do rzeczywistości. Stwierdził, że to sprawa kosmetyczna, ale to tak samo jakbyśmy najpierw 
wybierali przewodniczącego komisji, a później wybierali skład osobowy.  
 
Sekretarz Miasta Tamara Korycka przyznała rację Panu Radnemu Piotrowi Wawulskiemu, logiczniej 
byłoby aby najpierw odwołać przewodniczącego, a później członka komisji.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miasta Bielsk Podlaski.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 1, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Mikołaj Osipiuk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Aleksander Bożko, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miasta Bielsk Podlaski. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miasta Bielsk Podlaski..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Sulima 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miasta Bielsk Podlaski. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miasta Bielsk Podlaski..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Sulima 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Wawulski 
 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Miasta..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Mikołaj Osipiuk, Tomasz Sulima 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Wawulski 
 
Zapoznanie się z tematem pn.: „Nowe rozwiązania prawne w zakresie ponoszenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi w budownictwie wielolokalowym a techniczne 
możliwości identyfikacji odpadów komunalnych wytwarzanych w poszczególnych lokalach w 
budynkach wielolokalowych na przykładzie rozwiązania proponowanego przez firmę T-MASTER z 
Ciechanowa”. 
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Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
 
Członek Komisji Tomasz Sulima stwierdził, że dyskusja pewnie będzie na sesji, ale uważa, ze istotne 
jest to ile ten system może kosztować budżet, ile tez rocznie będzie kosztować obsługa tego systemu. 
Jedno to jest wdrożyć, czyli nabyć te kosze itd., a drugie to jest obsługa. Zaznaczył, że spodziewa się 
ze jest to dosyć drogie, ale cieszy się że Pan Burmistrz i Prezes MPO myśli o nowych rozwiązaniach.  
  
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Dotyczy punktu nr 5 
 
Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za udział  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za udział w 
posiedzeniu i zamknął obrady Komisji.  
 
Na powyższym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:  
Magdalena Germaniuk 

 
 
 

Przewodniczący Komisji Finansów 
i Budżetu Miasta 

 
Aleksander Bożko 


